
                                                 O B E C   J O V S A 
OBECNÝ ÚRAD,  072 32 JOVSA 73, tel.: 056 / 698 33 80, e-mail.: jovsa@obecjovsa.sk 

Z Á P I S N I C A 

napísaná z  obecného zastupiteľstva v Jovse, konaného dňa 

21. 05. 2024 so začiatkom o 17:00 hodine v priestoroch OcÚ Jovsa 

_______________________________________________________________ 
 

POSLANCI OZ: 

1./ Adrián BURAĽ - prítomný 

2./ Mgr. Ľuboslav ČIŽMÁR - prítomný 

3./ Ing. Monika DEMKOVÁ - prítomná 

4./ Stanislav HARAKAĽ - prítomný 

5./ Ľuboš MODRÁK - prítomný  

6./ Tomáš ŠTOFA - prítomný 

7./ Peter ŽDIŇÁK - prítomný 

 

Starostka obce: Mgr. Ľubica Čornejová - prítomná 

Obecná kontrolórka: Mgr. Anna Kosánová - prítomná 

Pracovníčka OcÚ: Mgr. Michaela Podhorová - prítomná 

Ekonómka obce: Mgr. Gabriela Matušková - neprítomná 

                                  

Obecné zastupiteľstvo v Jovse na svojom zasadnutí prerokovalo: 

PROGRAM: 

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie, schválenie 

programu 

3. Kontrola uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

4. Návrh Dodatku č. 1/2024 k VZN obce Jovsa č. 1/2023 o určení výšky mesačného 

príspevku v MŠ a ŠKD zriadených obcou 

5. Návrh VZN obce Jovsa č. 1/2024 o mieste a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej 

školskej dochádzky v základnej škole 

6. Plnenie rozpočtu obce k 31. 3. 2024 

7. Plnenie rozpočtu ZŠ k 31. 3. 2024 

8. Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu  za rok 2023 

9. Záverečný účet obce za rok 2023 

10. Výročná správa obce za rok 2023 

11. Úprava rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 2/2024 

12. Úprava rozpočtu ZŠ rozpočtovým opatrením č. 1/2024 

13. Predaj parcely C-KN č. 612/2 

14. Zmena organizačnej štruktúry obce  

15. Žiadosť občana 

16. Rôzne - zrealizované a plánované aktivity obce  

17. Záver 



2.str. 

➢ Bod č. 1 
     Zasadnutie obecného zastupiteľstva zahájila a viedla starostka obce, ktorá oboznámila 

prítomných s programom rokovania a konštatovala, že obecné zastupiteľstvo je uznášania 

schopné - šiesti poslanci boli prítomní.  

 

➢ Bod č. 2 

     Za zapisovateľa zápisnice poverila starostka obce pracovníčku obecného úradu, Mgr. 

Michaelu Podhorovú, za členov návrhovej komisie Ľuboša Modráka, Ing. Moniku 

Demkovú a Adriána Buraľa, za overovateľov zápisnice Petra Ždiňáka a Stanislava 

Harakaľa. 

Poslanci následne prijali  

 

U z n e s e n i e  číslo 9/2024 

                                                       zo dňa 21. 05. 2024 

 

 

OZ schvaľuje: 

Návrhovú komisiu v zložení: Ľuboš Modrák, Ing. Monika Demková a Adrián Buraľ. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní: Tomáš Štofa 

Nehlasovali:0 
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Poslanci OZ následne hlasovali za program rokovania a prijali 

 

 

U z n e s e n i e  číslo 10/2024 

                                                       zo dňa 21. 05. 2024 

 

 

OZ schvaľuje: 

Program rokovania OZ dňa: 21. 05. 2024. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali šiesti poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní: Tomáš Štofa 

Nehlasovali:0 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



4. str. 

 

➢ Bod č. 3 

     Starostka obce skonštatovala, že prijaté uznesenia z posledného zasadnutia obecného 

zastupiteľstva sú splnené. 

 

Poslanci OZ prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 11/2024 

                                                       zo dňa 21. 05. 2024 

 

 

OZ berie na vedomie: 

Stav plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ. 

 

HLASOVANIE:   

Za toto uznesenie hlasovali siedmi poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní: Tomáš Štofa 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 4 

     V súčasnosti je v obci Jovsa platné VZN č. 1/2023 o určení výšky mesačného 

príspevku v materskej škole a v školskom klube zriadených obcou. 

     Po vykonaní previerky stavu zákonnosti všeobecne záväzných nariadení obcí o určení 

výšky mesačného príspevku zákonného zástupcu na čiastočnú úhradu výdavkov za pobyt 

dieťaťa v materskej škole, Okresnou prokuratúrou v Michalovciach, obec vypracovala 

Návrh Dodatku č.1/2024 k VZN č.1/2023, čím napadnutú časť platného VZN zrušila 

a nahradila novým znením. 

     V čl. 2 § 3 ods. 4 písm. a- f  VZN č.1/2023 obec uviedla prípady, kedy sa príspevok za 

pobyt dieťaťa v materskej škole neuhrádza. Dôvody uvedené v písmene a, b, c boli 

uvedené v súlade s citovanými ustanoveniami § 28 ods. 6 školského zákona, ostatné 

dôvody zákon neustanovuje ako prípady, kedy sa príspevok neuhrádza. 

     Danú problematiku bolo potrebné upraviť a rozlíšiť prípady, kedy sa príspevok za 

pobyt dieťaťa v materskej škole neuhrádza a prípady, kedy sa príspevok na základe 

rozhodnutia zriaďovateľa odpustí. Takýmto spôsobom bolo upravené aj znenie čl. 3 § 4 

ods. 4 VZN č. 1/2023, týkajúceho sa príspevku zákonného zástupcu na činnosť v ŠKD. 

     Návrh Dodatku č. 1/2024 k VZN obce Jovsa č. 1/2023 bol zverejnený v zákonom 

stanovenej lehote, od 03. 05. 2024, na webovom sídle obce, na úradnej tabuli obce a na 

CUET. K dokumentu neboli, k dnešnému dňu, doručené žiadne pripomienky. 

 

O 17:05 hod. sa na zasadnutie OZ dostavil p. Tomáš Štofa. 

 

Poslanci OZ hlasovali a následne prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 12/2024 

                                                       zo dňa 21. 05. 2024 

 

 

OZ schvaľuje: 

Dodatok č. 1/2024 k Všeobecne záväznému nariadeniu obce Jovsa č. 1/2023 o určení 

výšky mesačného príspevku v materskej škole a v školskom klube zriadených obcou. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali siedmi poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 5 

     V súčasnosti je v obci Jovsa platné VZN č.1/2015 o mieste a čase zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole a materskej škole a Dodatok č. 

1/2017 k uvedenému VZN. 

      Po vykonaní previerky stavu zákonnosti všeobecne záväzných nariadení obcí o určení 

miesta a času zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky, Okresnou 

prokuratúrou v Michalovciach, obec navrhla uvedené VZN a jeho Dodatok zrušiť 

a nahradiť novým.  

     Obec, na základe listu Okresnej prokuratúry v Michalovciach, č. Pd 63/24/8807-2 zo 

dňa 27. 02. 2024 spracovala Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2024 o mieste 

a čase zápisu dieťaťa na plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole, kde 

zapracovala všetky požiadavky vyplývajúce z uvedeného listu. 

      Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2024 o mieste a čase zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole bol zverejnený v zákonom 

stanovenej lehote, od 03. 05. 2024, na webovom sídle obce, na úradnej tabuli obce a na 

CUET. K dokumentu neboli, k dnešnému dňu, doručené žiadne pripomienky. 

      

 Poslanci OZ  hlasovali a prijali 

 

    U z n e s e n i e  číslo 13/2024 

                                                       zo dňa 21. 05. 2024 

 

 

OZ schvaľuje: 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Jovsa č. 1/2024 o mieste a čase zápisu dieťaťa na 

plnenie povinnej školskej dochádzky v základnej škole. 

 

HLASOVANIE:  

Za toto uznesenie hlasovali siedmi poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 6 

      Ekonómka obce vypracovala a poslancom OZ, v časovom predstihu, doručila plnenie 

rozpočtu obce k 31. 03. 2024. 

 

Poslanci OZ hlasovali a následne prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 14/2024 

                                                       zo dňa 21. 05. 2024 

 

 

OZ berie na vedomie: 

Plnenie rozpočtu obce k 31. 03. 2024. 

 

HLASOVANIE: 

Za toto uznesenie hlasovali siedmi poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 7 

      Ekonómka ZŠ spracovala plnenie rozpočtu ZŠ k 31. 03. 2024, ktoré bolo poslancom 

OZ doručené v časovom predstihu. 

 

Poslanci OZ hlasovali a prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 15/2024 

                                                       zo dňa 21. 05. 2024 

 

 

OZ berie na vedomie: 

Plnenie rozpočtu ZŠ k 31. 03. 2024. 

 

HLASOVANIE: 

Za toto uznesenie hlasovali siedmi poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 8 

      Kontrolórka obce vypracovala Stanovisko hlavnej kontrolórky k Návrhu Záverečného 

účtu obce za rok 2023, s odporúčaním jeho schválenia. Dokument bol poslancom OZ 

vopred doručený. 

 

Poslanci OZ prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 16/2024 

                                                       zo dňa 21. 05. 2024 

 

 

OZ berie na vedomie: 

Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu  za rok 2023. 

 

 

HLASOVANIE: 

Za toto uznesenie hlasovali siedmi poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 9 

      Obecné zastupiteľstvo prerokovalo Návrh Záverečného účtu obce Jovsa za rok 2023, 

ktoré bolo zverejnené v zákonom stanovenej lehote. 

 

OZ prijalo 

 

U z n e s e n i e  číslo 17/2024 

                                                       zo dňa 21. 05. 2024 

 

 

OZ schvaľuje: 

a) Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie bez výhrad. 

b) Tvorbu rezervného fondu vo výške 100 %, 70 667, 01 €. 

 

 

HLASOVANIE: 

Za toto uznesenie hlasovali siedmi poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 10 

      Poslancom OZ bola ekonómkou obce doručená Výročná správa obce za rok 2023, 

s ktorou sa oboznámili a následne prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 18/2024 

                                                       zo dňa 21. 05. 2024 

 

 

OZ berie na vedomie: 

Výročnú správu obce za rok 2023. 

 

 

HLASOVANIE: 

Za toto uznesenie hlasovali siedmi poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 11 

      Ekonómka obce vypracovala Úpravu rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 2/2024, 

ktorú poslancom OZ predniesla kontrolórka obce. 

 

Poslanci OZ sa s jednotlivými položkami rozpočtového opatrenia oboznámili, hlasovali 

a prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 19/2024 

                                                       zo dňa 21. 05. 2024 

 

 

OZ schvaľuje: 

Úpravu rozpočtu obce rozpočtovým opatrením č. 2/2024. 

 

 

HLASOVANIE: 

Za toto uznesenie hlasovali siedmi poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 12 

      Ekonómka ZŠ vypracovala Úpravu rozpočtu ZŠ rozpočtovým opatrením č. 1/2024, 

ktorá bola poslancom OZ doručená v časovom predstihu. 

 

Poslanci OZ, po oboznámení sa s rozpočtovým opatrením, hlasovali a prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 20/2024 

                                                       zo dňa 21. 05. 2024 

 

 

OZ schvaľuje: 

Úpravu rozpočtu ZŠ rozpočtovým opatrením č. 1/2024. 

 

 

HLASOVANIE: 

Za toto uznesenie hlasovali siedmi poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 13 

      Uznesením č. 5/2024 zo dňa 22. 02. 2024 obecné zastupiteľstvo odsúhlasilo predaj 

parcely C-KN č. 612/2 v k. ú. Jovsa - záhrady o výmere 125 m², vo vlastníctve obce. Po 

predložení znaleckého posudku žiadateľkou, Ing. Vierou Lichvárovou, je potrebné 

schváliť zámer a spôsob predaja. Po konzultácii s kontrolórkou obce, starostka obce 

informovala, že v tomto prípade ide o priamy predaj majetku obce. 

      Poslanci OZ hlasovali a s poukazom na § ust.9 ods. 2 písm. a) zákona 138/1991 Zb o 

majetku obcí v znení neskorších predpisov, na základe písomnej žiadosti žiadateľky Ing. 

Viery Lichvárovej ( ďalej v texte len „žiadateľka“) zo dňa 13. 02. 2024, prijatej pod sp. 

značkou JOV - 68/2024 a  následne prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 21/2024 

                                                       zo dňa 21. 05. 2024 

 

 

OZ  

a) schvaľuje: 

Zámer odpredať parcelu C-KN č. 612/2 - záhrada o výmere 125 m² v k. ú. Jovsa, 

vo vlastníctve obce, evidovanej na LV č. 581. 

 

HLASOVANIE: 

Za bod a) tohto uznesenia hlasovali siedmi poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 

 

b) schvaľuje: 

Spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku Obce Jovsa priamym predajom 

(ust.§9a ods.1 písm. c/ zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí). Minimálna cena, 

za ktorú sa časť predmetného pozemku ponúka je stanovená znaleckým posudkom 

č. ZP 55/2024 zo dňa 22. 03. 2024, vypracovaným Ing. Marekom Čeklovským. 

Konkrétne sa jedná o prevod vlastníckeho práva C-KN parcely č. 612/2 - záhrada 

o výmere 125 m2, ktorá je vo výlučnom vlastníctve obce Jovsa, zapísaná vo výpise 

LV č. 581 v k.ú. Jovsa.  

 

HLASOVANIE: 

Za bod b) tohto uznesenia hlasovali siedmi poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti:0 
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Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 

 

c) schvaľuje: 

Zverejnenie zámeru prevodu majetku priamym predajom ( v zmysle ust. § 9a ods. 

1 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí), ktorého predmetom je C-KN 

parcela vo výlučnom vlastníctve obce Jovsa a to:  

C-KN parcela č. 612/2- záhrada o výmere 125 m²,  

s minimálnou cenou, za ktorú sa predmetný C-KN pozemok ponúka na predaj, 

stanovenou znaleckým posudkom č. ZP 55/2024 zo dňa 22.03.2024, 

vypracovaným Ing. Marekom Čeklovským, vo výške 610,00 €, čo predstavuje 

jednotkovú cenu 4,89 €/m². 

 

Poslanec Adrián Buraľ konštatoval, že cena stanovená znaleckým posudkom sa mu zdá 

nízka. Kontrolórka obce mu vysvetlila, že ide o minimálnu sumu stanovenú znalcom za 

daný pozemok. 

 

HLASOVANIE: 

Za bod c) tohto uznesenia hlasovali siedmi poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 

 

d) poveruje: 

Starostku obce, zverejniť zámer previesť vlastnícke právo k nehnuteľnému 

majetku obce Jovsa: C-KN parcele č. 612/2 - záhrada o výmere 125 m², z dôvodu 

priameho predaja ( v zmysle ust. § 9a ods. 1 písm. c) zákona č. 138/1991 

o majetku obcí), na úradnej tabuli a na internetovej stránke obce a v regionálnej 

tlači spôsobom a v lehotách v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov (§9a ods. 2 a 10). 

 

HLASOVANIE: 

Za bod d) tohto uznesenia hlasovali siedmi poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 14 

      Na pracovnom stretnutí konanom dňa 10. 04. 2024 informovala starostka obce 

poslancov OZ o potrebe zmeny organizačnej štruktúry obce, resp. o potrebe rozšírenia 

úseku údržby obce o pracovnú pozíciu upratovačky, na polovičný úväzok. Na danom 

úseku obec momentálne zamestnáva jedného zamestnanca, ktorý zabezpečuje údržbu 

všetkých verejných priestranstiev. Starostka obce zároveň podotkla, že momentálne nie sú 

v ponuke žiadne projekty z úradu práce, sociálnych vecí a rodiny, do ktorých sa obec 

zapájala v minulosti. 

 

Poslanci OZ hlasovali a následne prijali 

 

U z n e s e n i e  číslo 22/2024 

                                                       zo dňa 21. 05. 2024 

 

 

OZ schvaľuje: 

Zmenu organizačnej štruktúry obce Jovsa - rozšírenie úseku údržby obce o pracovnú 

pozíciu upratovačky, na polovičný úväzok. 

 

HLASOVANIE: 

Za toto uznesenie hlasovali siedmi poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 15 

      Na Obecný úrad v Jovse bola doručená žiadosť Ing. Milana Marcinčáka a jeho 

manželky Evy Marcinčákovej o kúpu obecného pozemku, parcely C-KN č. 490/1 - ostatná 

plocha o výmere 302 m², evidovanej na LV č. 581, v k. ú. Jovsa. Žiadatelia uvádzajú, že 

danú parcelu už vyše 50 rokov udržiavajú. Zmienená parcela susedí, resp. má najdlhšiu 

hranicu s parcelou C-KN č. 494 v k. ú. Jovsa, v ich vlastníctve. Faktom je, že Obec Jovsa 

ako súčasný vlastník predmetnej parcely k nej nemá prístup zo žiadnych verejne 

dostupných miestnych komunikácií, jediný možný prístup má cez potok. 

      S touto žiadosťou boli poslanci OZ vopred oboznámení.  

     Poslanec Peter Ždiňák sa zaujímal, či boli s touto žiadosťou o kúpu obecného pozemku 

oboznámení aj p. Halapy a p. Vataha, ktorých parcely taktiež s predmetným pozemkom 

susedia.  Kontrolórka obce vysvetlila poslancom OZ  postup predaja majetku obce, 

a zároveň konštatovala, že v tomto prípade by pravdepodobne išlo o priamy predaj. 

 

Po hlasovaní prijalo OZ 

  

U z n e s e n i e  číslo 23/2024 

                                                       zo dňa 21. 05. 2024 

 

 

OZ súhlasí: 

S predajom parcely C.KN č. 490/1 - ostatná plocha o výmere 302 m², evidovaná na 

LV č.581, vo vlastníctve obce. Znalecký posudok na danú parcelu dajú vypracovať 

žiadatelia na vlastné náklady a následne, po jeho doručení, OZ schváli zámer a spôsob 

predaja uvedenej parcely. 

 

HLASOVANIE: 

Za toto uznesenie hlasovali siedmi poslanci obecného zastupiteľstva. 

Za: Adrián Buraľ, Mgr. Ľuboslav Čižmár, Ing. Monika Demková, Stanislav Harakaľ, 

Ľuboš Modrák, Tomáš Štofa a Peter Ždiňák. 

Proti:0 

Zdržali sa:0 

Neprítomní:0 

Nehlasovali:0 
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➢ Bod č. 16 

 

ZREALIZOVANÉ AKTIVITY 

- Účasť starostky obce na webinári Efektívna práca s technikou z DCOM. 

- Pracovné stretnutie starostky obce s vedením základnej školy. 

- Výrub stromov v súlade s Rozhodnutím okresného úradu Michalovce.  

 

O 17:25 hod. odišiel zo zasadnutia OZ poslanec Tomáš Štofa. 

 

- Účasť starostky obce na školení primátorov miest a starostov obcí k voľbám 

prezidenta Slovenskej republiky 2024 v územnej pôsobnosti Okresného úradu 

Michalovce ohľadom plnenia úloh vyplývajúcich z Harmonogramu organizačno-

technického zabezpečenia volieb. 

- Príprava a realizácia IX. ročníka Stolnotenisového turnaja o putovný pohár starostky 

obce. 

- Kolaudačné konanie spojené s ústnym pojednávaním a miestnym zisťovaním na 

stavbu : ,,Rodinný dom Jovsa“ stavebníkov Martina Melegu a Dominiky Melegovej. 

- Účasť starostky obce na Sneme regionálneho združenia miest a obcí „Zemplín“ - 

michalovský región. 

- Podanie žiadosti na predmetnú dotáciu poskytnutú na základe uznesenia vlády SR č. 

117 z 28. februára 2024 v súlade s materiálom „Analýza sociálno-ekonomickej 

situácie a vybraných problémov okresov Michalovce a Sobrance s návrhmi na 

zlepšenie v sociálnej a hospodárskej oblasti“. Obci Jovsa bola poskytnutá dotácia vo 

výške 8 000 EUR na účel - Údržba strechy budovy pošty vo vlastníctve obce. 

- Údržba toalety a bočných vstupných priestorov v budove pošty. Starostka obce 

zároveň pripomenula, že s rekonštrukciou sa bude pokračovať aj naďalej ( výmena 

dverí, pokládka dlažby vo vstupných priestoroch pošty), tak ako sa dohodlo na 

pracovnom stretnutí.  

- Vyhlásenie a zverejnenie výberového konania na obsadenie miesta riaditeľa Základnej 

školy v Jovse. 

- Účasť starostky obce na videoseminári s názvom Výberové konanie na vymenovanie 

riaditeľa školy a orgány školskej samosprávy a ich kompetencie. 

- Prvé a druhé zasadnutie okrskovej volebnej komisie k voľbám prezidenta Slovenskej 

republiky 2024. 

- Účasť starostky obce na výročnej členskej schôdzi ZO Jednoty dôchodcov Slovenska 

v Jovse. 

- Príprava a organizačno-technické zabezpečenie prvého kola volieb prezidenta 

Slovenskej republiky. 

- Uzavretie dohody o zabezpečení podmienok vykonávania aktivačnej činnosti formou 

menších obecných služieb pre obec a o poskytnutí príspevku na aktivačnú činnosť  
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formou menších obecných služieb obci v rámci projektu „Podpora udržania 

pracovných návykov - PUPN 2“. 

- Zaslanie výziev na úpravu miestnej komunikácie občanom, ktorí realizovali 

prekopávky. 

- Kolaudačné konanie spojené s ústnym pojednávaním a miestnym zisťovaním na 

stavbu : ,,Rodinný dom “ stavebníkov Ing. Radovana Mandzáka a B. A. Sacity 

Mandzákovej. 

-  Kolaudačné konanie spojené s ústnym pojednávaním a miestnym zisťovaním na 

stavbu : ,,Rodinný dom - nadstavba a prístavba“ stavebníčky Mgr. Marty Pehaničovej. 

- Zapojenie MO MS do výzvy Matice slovenskej na predkladanie žiadosti na 

poskytnutie finančnej podpory na projekty ochrany a rozvoja miestnej a regionálnej 

kultúry. 

- Poďakovanie starostky obce pri príležitosti Dňa učiteľov  všetkým pedagogickým a 

nepedagogickým zamestnancom materskej a základnej školy za ich prácu, nasadenie a 

trpezlivosť vzdelávať a za ich podiel na práci pre budúcnosť našej spoločnosti. 

- Spracovanie formulárov vzájomných vzťahov za rok 2023. 

 

O 17:30 hod. sa poslanec Tomáš Štofa vrátil na zasadnutie OZ. 

- Príprava a organizačno-technické zabezpečenie druhého kola volieb prezidenta 

Slovenskej republiky. 

- Zaslanie projektového zámeru obce s názvom ,,Výstavba verejného vodovodu v obci 

Jovsa“ Sekretariátu Rady partnerstva KSK. 

- Spracovanie účtovnej závierky za 1. kvartál 2024. 

- Akreditovaný rozbor vody v budove pošty a materskej školy. 

- Pracovné stretnutie s poslancami OZ o ďalších investičných aktivitách. 

- Účasť pracovníčky obce na videoseminári ,,Prehľad povinnosti obcí a škôl v oblasti 

zverejňovania a vybavovania žiadostí o sprístupnenie informácií“. 

- Výsadba okrasnej zelene Pred mlynom a strednou autobusovou zastávkou. 

- Účasť starostky obce na školení primátorov a starostov pre Voľby do Európskeho 

parlamentu 2024. 

- Prvé zasadnutie okrskovej volebnej komisie pre Voľby do  Európskeho parlamentu 

2024. 

- Výrub miestnych daní a poplatkov na rok 2024. 

- Realizácia cenového prieskumu na údržbu strechy budovy pošty. 

- Pracovné stretnutie starostky obce a poslanca OZ s generálnym štátnym radcom Úradu 

splnomocnenca vlády SR pre rómske komunity. Starostka obce pripomenula, že 

z financií obce už boli do 8-bytovej rómskej jednotky zakúpené dve okná, ktoré si 

nájomníci svojpomocne založia. 

- Účasť starostky obce na slávnostnej akadémii žiakov a pedagógov základnej školy 

s názvom Rok na našim valaľe. Starostka vzdala úctu a obdiv pedagógom ZŠ. 
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- Účasť starostky obce, predsedu Rady školy a zapisovateľky na vyhodnocovaní prijatej 

dokumentácie od uchádzačov vo výberovom konaní, preverovanie splnenia 

podmienok výberového konania na riaditeľa/riaditeľku ZŠ. 

- Pracovný pohovor starostky obce so zamestnancami materskej školy, ohľadom 

vyhodnotenia dotazníkov adresovaných rodičom. 

- Zaslanie prvej Monitorovacej správy za rok 2023 v rámci Programu obnovy dediny 

k projektu : JOVSA -,,Pri starom mlyne“ - II. etapa. 

- Podanie Oznámenia funkcií, činností a majetkových pomerov verejného funkcionára 

za rok 2023, starostkou obce, ktorá zároveň pripomenula členom Komisie na ochranu 

verejného záujmu ich povinnosť,  súvisiacu s daným Oznámením. 

- Výberové konanie na riaditeľa/ riaditeľku základnej školy. 

- Súčinnosť pri organizovaní 38. ročníka Podvihorlatského maratónu zabezpečením  

občerstvovacej stanice v našej obci. Poďakovanie starostky obce vedeniu a žiakom 

ZŠ. 

- Zriadenie majetkového účtu cenných papierov v Centrálnom depozitári k 

dlhopisovému programu Voda spieva. Potrebné je ešte podpísať zmluvy. 

- Pracovné stretnutie starostky obce s hlavným štátnym radcom Úradu vlády SR 

ohľadom odbornej asistencie Plánu obnovy a odolnosti. 

- Organizačno-technické zabezpečovanie Volieb do Európskeho parlamentu 2024. 

- Účasť pracovníčky obce na školení predsedov, podpredsedov a zapisovateľov 

okrskových volebných komisií pre Voľby do  Európskeho parlamentu 2024. 

- Montáž kamery v priestoroch verejného priestranstva ,,Pri starom mlyne“, z dôvodu 

krádeže vysadených okrasných drevín. 

- Účasť starostky obce na pracovnom stretnutí primátorov a starostov združenia RZ MO 

Zemplín - michalovský región. 

- Objednávka na opravu výtlkov na miestnych komunikáciách. 

- Zasadnutie obecného zastupiteľstva. 

 

 

PLÁNOVANÉ AKTIVITY 
 

- Pracovné stretnutie starostky obce s hlavným štátnym radcom Úradu vlády SR 

ohľadom odbornej asistencie Plánu obnovy a odolnosti, s  projektantmi - autormi 

projektovej dokumentácie Materská škola - Stavebné úpravy a s projektovou 

manažérkou ohľadom žiadosti o dotáciu na rekonštrukciu. 

- Stretnutie komisie a vyhodnotenie ponúk Dlhopisového programu Voda spieva. 

- Účasť starostky obce na kultúrnom vystúpení detí MŠ pri príležitosti Dňa matiek. 

- Účasť starostky obce na pracovnom stretnutí členov SPR ( strategicko - plánovacích 

regiónov ) Dolný Zemplín - Sobranecko – Michalovsko, ohľadom projektového 

zámeru obce  - výstavby verejného vodovodu. 

- Účasť starostky obce na Okresných športových hrách seniorov OO JDS – Machalovce. 

- Kolaudačné konanie spojené s ústnym pojednávaním a miestnym zisťovaním na 

stavbu : ,,Prístavba rodinného domu“ stavebníkov Radka Pokoželca a Lívie 

Lenhardovej. 
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- Vypracovanie žiadosti k výzve MF SR 2/2024 na predkladanie žiadostí o poskytnutie 

dotácie na individuálne potreby obcí. Starostka obce uviedla, že zámerom by bola 

kuchyňa obecného úradu, nakoľko sa v sále OcÚ realizujú obecné akcie a stále 

častejšie aj súkromné oslavy občanov. 

- Cenový prieskum na údržbu úseku miestnej komunikácie. Starostka podotkla, že na 

pracovnom stretnutí sa OZ dohodlo na úseku cesty v hornej časti obce, od bývalej 

predajne Coop Jednoty k súpisnému číslu 117 ( po koniec cesty vo vlastníctve obce). 

- Druhé zasadnutie okrskovej volebnej komisie pre Voľby do  Európskeho parlamentu 

2024. 

- Slávnostné uvítanie detí do života obce narodených v roku 2023. 

- Voľby do Európskeho parlamentu 2024. 

- Účasť starostky obce na Valnom zhromaždení Východoslovenskej vodárenskej 

spoločnosti v Košiciach. 

- Slávnostné prijatie a ocenenie žiakov s najlepšími výchovno-vzdelávacími výsledkami 

za šk. rok 2022/23. 

- Príprava a realizácia obecného podujatia DEŇ RODINY 2024. Starostka obce vyzvala 

poslancov k spolupráci a súčinnosti pri jeho organizácii. 

 

     Ing. Monika Demková sa informovala, kde bol kupovaný záves, ktorý bol schvaľovaný 

v rozpočtovom opatrení obce č. 2/2024, keďže závesy boli kupované aj ku koncu roka 

2023. Bolo jej vysvetlené, že tentokrát sa kupoval predeľovací záves do sály OcÚ 

a v minulom roku závesy na okná do jej zadnej časti. P. poslankyňa sa tiež dopytovala, či 

ešte platí to, čo bolo údajne schvaľované v roku 2019, a to, že všetky položky nad 1 000 € 

budú konzultované s poslancami OZ. Kontrolórka obce odpovedala, že už sú platné nové 

Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce, schvaľované v minulom roku. 

     Ing. M. Demková taktiež navrhla, aby sa robili záznamy aj z pracovných stretnutí, 

keďže sa posledného prac. stretnutia nezúčastnila a nemala informácie o tom, čo sa tam 

prejednávalo. Starostka obce na to reagovala tým, že malo by byť v záujme poslancov 

informovať sa o priebehu pracovných stretnutí, na ktorých neboli účastní. 

     Poslanci OZ ešte diskutovali o tom, či sa schvaľovala alebo neschvaľovala údržba 

strechy na budove pošty, vyžiadali si cenové ponuky a dopytovali sa, či na túto realizáciu 

nie je potrebný súhlas obecného zastupiteľstva. Kontrolórka obce im vysvetlila, že 

v rozpočte obce na rok 2024 je schválená suma vo výške 16 000 € na údržbu budov, 

a preto nie je potrebné prijímať žiadne uznesenie. Je v kompetencii starostky, použiť tieto 

financie na údržbu ktorejkoľvek obecnej budovy. Starostka zároveň pripomenula 

poslancom OZ, že o dotácií poskytnutej obci na údržbu strechy informovala na zasadnutí 

OZ vo februári a na pracovnom stretnutí v apríli sa spolu dohodli, že urobí prieskum trhu 

na danú zákazku. 

 

Poslanci Adrián Buraľ a Mgr. Ľuboslav Čižmár pripomienkovali, že OZ má byť 

o financiách informované a malo by rozhodnúť o tom, či sa bude alebo nebude robiť 

strecha na budove pošty. Poslanec A. Buraľ zároveň požadoval informáciu o tom, či a ako 

boli ukončené Zmeny a doplnky č.3 ÚP obce Jovsa, ktoré on financoval. 
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K problematike o financiách obce a o kompetenciách starostky a poslancov OZ sa strhla 

vrava, ktorá neviedla k žiadnym záverom, a preto starostka obce rokovanie ukončila. 

 

➢ Bod č. 17 

V závere starostka poďakovala všetkým za účasť a vyhlásila rokovanie za ukončené. 

 

Zapisovateľka: Mgr. Michaela Podhorová                 .......................................... 

 

Overovatelia:   Peter Ždiňák                                      .......................................... 

 

                    Stanislav Harakaľ                              .......................................... 

 
                                                                                 
                                                                                                   Mgr. Ľubica  Č o r n e j o v á  

                                                                                                       starostka obce    


